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REFERAT 
Repræsentantskabsmøde, lørdag den 25. marts 2023 
 
Repræsenteret:  
11 klubber og 38 deltagere, heriblandt 7 bestyrelsesmedlemmer. Der var i alt 27 stemmer til stede.  
 
Formand Henriette Gilhøj bød velkommen. Herefter præsenterede formanden Frans Hammer, kontaktperson 
for forbundet i bestyrelsen fra DIF.  
 
Frans Hammer fortalte kort om DIF og kom ind på børns trivsel og det at der er mange som mistrives, især efter 
perioden med corona.  Frans Hammer gav herefter det store frivillige arbejde en kæmpe tak, skulderklap og 
anerkendelse, det betyder rigtig meget for samfundet, at de frivillige har lyst og tid til at gøre den forskel som de 
gør. Ligeledes en stor cadeau til formand Henriette Gilhøj for den store indsats igennem de sidste 13 år. 
 
Herefter videre til dagsordens punkt 1. 
 
1. Valg af dirigent  

Bestyrelsen foreslår Lis Castro. Valgt uden modkandidat. 
 
2. Forbundsbestyrelsens beretning, herunder udvalgsberetninger. 
 
Henriette Gilhøj (HG) aflagde mundtlig beretning på bestyrelsens vegne. 
 
Året 2022 blev det første normale eller rigtige år efter pandemien hærgede. Dansk Softball fik en tidlig gave, da 
det blev klart at væksten fra 2020 var forsat i 2021, og vi var snublende nær 1000 medlemmer. Det er en utrolig 
flot bedrift af vores klubber, at de, pandemien til trods, er lykkedes med forsat at vokse.  
HG havde håbet at kunne dele med jer, at vi var nået de 1000, men ved, at det desværre ikke er tilfældet, men vi 
er forsat tæt på cirka 970. 
Efter to års pause var der igen Juniortur. Efter mange ture til Prag var dette års Juniortur arrangeret i 
samarbejde med det Svenske Baseball Softball Forbund og rejsen gik til Leksand. I alt 120 børn deltog og heraf 
cirka halvdelen var danske. Udover de lokale, danske og svenske, trænere var der besøg af hollandske trænere, 
der gav tips og special træning. Endnu en gang en vel lykket tur. Mange tak specielt til turleder Morten, men 
også til de andre deltagende trænere og de mange forældre, der gør turen mulig ved at støtte op og rejse med. 
Uden hele striben ville turen ikke være mulig. 
 
U12 er i forsat fremgang antalsmæssigt og de kampregler giver mange slag og dermed mange spil og heraf 
følger gladere børn. Det spillemæssige niveau er hævet betragteligt med de gennemførte ændringer. 
 
U19 var igen et forsøgs år, hvor ikke meget blev som planlagt – desværre. Dog blev der afholdt et godt 
afslutningsstævne, hvor de deltagende hold var gode til at ”absorbere” løsgængere, dvs. spillere fra klubber, der 
ikke havde tilmeldt et hold, og der var sågar udlån af trænere. I år var vi lidt heldigere med vejret, så trods den 
sene dato var det solskin og en god dag på Amager. 
 
På herresiden var der forsøgsordning med flere hverdagskampe, eliteturneringer og breddeturneringer. Det 
sidste et forsøg på at få flere til at prøve kræfter med 1. divisions lignende kampe. Det første gav besøg af 
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udenlandske spillere/hold og også U-23 landsholdet fik flere kampe som et led i deres træning mod sommerens 
EM.  
 
Slowpitch rundede 10 hold er og nu vores største række. Det er dejligt at se både de mange tidligere 
fastpitchspillere, der hygger sig med slowpitch, men også de mange forældre og nytilkomne, der tager sporten 
til sig. 
 
Resultatet af årets turneringer blev:  

• U12 Ballerup Vandals  
• Damer Odense Giants  
• U15 ViVa (Vikings/Vandals)  
• Herrer Hørsholm Hurricanes  
• U19 GSK Gators  
• Slowpitch Østfyn Oysters  

For eliten var der tre internationale turneringer:  
Damerne skulle for andet år i træk til EM. Udover Danmark var 20 hold var draget til Barcelona, men det blev 
desværre til en skuffende 18. plads.  
 
U23 herrer blev afholdt for første gang i Sezimovo Usti, Tjekkiet, med deltagelse af fire hold. De danske herrer 
havde en fortjent sølvmedalje med i taskerne hjem.  
Senior herrer skulle den lange vej til New Zealand for at spille ultimo november/primo december, hvilket jo er 
noget uden for vores normale sæson. Desværre blev Danmark nummer 12 ud af 12 hold.  
 
I 2022 har vi givet os i kast med vores fireårige strategiperiode med DIF. De næste fire år er baseret på vores 
erfaringer fra de første fire og vi er i gang med: 
 

1. Den større og stærkere klub. 
 

2. Styrelse af talenterne: Herunder er udbredelse af Aldersrelateret Trænings Koncept, ATK, opkvalificering 
af trænere og en rød tråd i elitearbejdet.  
 

3. International repræsentation. 

Det kniber forsat med at få frivillige nok til at bidrager på forbundsniveau. Det er dejligt, I altid har mange ideer, 
men der er kun de samme få hænder og det gør det ofte svært at indfri forventningerne til eksekveringen.  
Vi har naturligvis adgang til IKC for hjælp med administration og vores udviklingskonsulent kan hjælpe med 
noget, men langt de fleste aktiviteter kræver en ikke uvæsentlig indsats af frivillige for at gennemføre dem. Og 
HG konstaterer, at specielt, hvis det ikke lige drejer sig om afvikling af en kamp eller et stævne, så er der ikke 
mange der rækker hånden op. 
HG ved, at mange kæmpe med lignende problemer på klubniveau og derfor er forbundet klar med en 
støttende hånd, hvis I ønsker at lave et udviklingsprojekt i klubben som for eksempel kunne have sigte 
på at skaffe flere frivillige, men det er i øvrigt helt op til jer, i hvilken retning sådan et projekt kunne gå. 
 
Efter den officielle beretning fra bestyrelsen for året 2022, gav Henriette Gilhøj en kort opsummering af sin 
periode som formand i Dansk Softball Forbund. 
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HG vil i samme moment benytte lejligheden til at sige tak for at få lov til at holde stafetten i så mange år. Det har 
været 13 spændende år og til tider også hårde år. 
HG indledte med at stå netop her med den ny overdragede formandskasket. 
HG talte om, hvordan ønsket var at bringe softball tilbage på dagsordenen og hjælpe klubberne med at udvikle 
sig. Inden HG giver stafetten videre lidt længere nede i programmet, benyttes lejligheden til at gøre følgende 
status over perioden. 
 

• Vi har fordoblet antallet af spillere under 12 år 
• Vi har fornyet for konkurrencestruktur så den er tilpasset aldersgruppen 
• Vi er gået fra 6 slowpitch hold til 12 og lige nu er omkring 1/3 af vores spillere over 40 år. 

Det er ret imponerende, fordi vi er jo ikke en kendt sportsgren, der er naturligvis nogen tidligere spillere, der er 
vendt tilbage, men det kan også konstateres, at mange klubber er lykkedes med at få forældrene med.  
Det var jo faktisk også hele hovedtanken bag det, at vi skulle prøve og få forældrene engageret i klubben så vi 
kunne få flere frivillige hænder er ude i klubben, så det er en af de ting HG vil tillade sig at være lidt stolt over at 
have været primus motor på. 

• Der er afholdt 10 1-2-Trænerkurser 
• 15 Trænere har været igennem Træner1 og 20 nye er på vej 
• Vi har medvirket til, at der i dag er et fælleskontor, IKC, i DIF der varetager mange daglige opgaver for 

mindre forbund. Et kontor, hvis ydelser, vi selv den dag i dag nyder godt af. 
• Vi er gået fra matrix baseret økonomi til strategibaseret økonomi 

Det betød et langt indløb på at få defineret og godkendt et fireårigt strategiforløb med DIF. 
Det startede i 2016, trådte i kraft i 2018 og sluttede i 2022. Vi nåede næsten alle mål og voksede knap 
30%. 

HG har belavet sig på at være en meget synlig formand. HG er meget til stede uden på softballbanerne og meget 
tilgængelig. Det er tidskrævende og har haft den afledte effekt, at mange har tyet til at kontakte HG, hvis de 
havde et spørgsmål om diverse ting. Dette er desværre ikke effektivt, så ønsket er at alle tænker sig om en 
ekstra gang, inden de kontakter den nye formand. Er det nu den rette at kontakte at spørge om det her eller 
kunne det være at der faktisk var en anden, det var mere på plads at kontakte. 
 
Vi er et lille forbund og det er vigtigt at vi får fordelt arbejdsopgaverne på de rigtige hænder, og har også en 
anden fordel: Du får hurtigere det rigtig svar!  
 
HG er personligt løbet tør for ideer og kræfter, og træder derfor tilbage i dag. HG vil naturligvis støtte den nye 
formand med alt, hvad der vides og kan, hvis det ønskes.  
 
Det var ordene. Igen tak fra HG til alle for at have haft tiltro igennem de sidste 13 år.  
 
 
Der var ingen yderligere kommentarer til beretningen.  
Bestyrelsens beretning for 2022 enstemmigt godkendt. 
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3. Den økonomiansvarlige fremlægger det reviderede regnskab til godkendelse. Samt gennemgang af 
Budget for det kommende år. 
Ejnar Mikkelsen (EM) fremlagde hovedpunkter fra regnskabet 2022. Regnskabet udviser et overskud på kr. 
211.249,- og en positiv egenkapital på kr. 2.324.900,-.  
 
Niels Kirstein, Egedal Stars havde spørgsmål til breddeaktivitet og den manglende udnyttelse. Er det blevet 
overvejet at oprette ad hoc grupper eller er der anbefalinger til dette, så budgettet på breddeaktivitet bliver 
udnyttet. 
 
Hertil var svaret at alle er velkommen til at komme med idéer, som vil blive taget godt imod af bestyrelsen. 
 
Der var ikke yderligere kommentarer til regnskabet som dirigenten satte til afstemning. Der var ingen imod 
og ingen blanke stemmer. Regnskabet dermed enstemmigt godkendt.  
 

4. Fastsættelse af klubkontingenter samt holdtilmeldingsgebyrer for den følgende kommende sæson. 
Bestyrelsen foreslår uændret klubkontingent og tilmeldingsgebyrer for 2023.  
 
Der var ingen kommentarer til forslaget, som dirigenten satte til afstemning. 
Der var ingen stemmer mod og ingen blanke stemmer. Forslaget dermed enstemmigt vedtaget.  

 
5. Behandling af indkomne forslag. 

 
A: Bestyrelsens forslag til ændring i Dansk Softball Forbunds love § 12 stk. 1 og stk. 2 
 
Henriette fremlagde bestyrelsens forslag. At antallet af bestyrelsesmedlemmer nedsættes fra 4 til 3. 
Jan Poulsen, Lyngby Jokers, havde spørgsmål til antallet af stemmer i bestyrelsen ved afstemninger. 
Hertil var svaret, at formandens stemme tæller dobbelt. 
 
Herefter satte dirigenten forslaget til afstemning. 
Der var ingen stemmer mod og ingen blanke stemmer. Forslaget er dermed enstemmigt vedtaget. 
 
B: Ballerup Vandals forslag til ændring i Turneringsreglementet § 7 stk. 4 punkt 1 og 2 samt bilag 5 
 
Karina Wilche-Lise, Ballerup Vandals, fremlagde forslaget. 
 
Niels Kirstein, Egedal Stars, havde følgende bemærkning til forslaget. 
Der er nogle ting ved det her turneringsformat, som vi skal klarlægge, før der bliver stemt om dette.  
Først dog en bemærkning om at det kunne være en god idé at få meldt værtssteder ud i god tid, som det 
tidligere har været indskrevet, hvilket ønskes genindført i turneringsreglementet. Opfordring til at der 
kommer en arbejdsgruppe som kan kigge på dette, som kan komme med et bedre kvalificeret bud. 
Det går udover den sportslige berettigelse, at der trækkes lod i puljerne, for så kan de 3 bedste hold ende i 
samme pulje, og 3 mindre gode hold i den anden, hvorefter de 2 førstepladser møder hinanden i finalen 
 
Niels Kirstein havde yderligere en bemærkning til, at der er et krav om at værtsstedet skal have 2 baner til 
rådighed, hvilket det kun er Stenløse Bulls som har. 
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Lars Nielsen, GSK, enig i at det er vigtigt at værtssteder bliver meldt ud i god tid, og samtidigt er der 
opbakning til formatet, som er godt udarbejdet af Ballerup. 
 
Herefter var der en god og konstruktiv diskussion om forlaget. 
 
Dirigenten satte forslaget til afstemning. 
Der var 18 stemmer for, 2 stemmer imod og 2 blanke stemmer. Forslaget er dermed vedtaget. 

 
 

6. Valg af bestyrelse og 1 suppleant. 
 

Henriette Gilhøj indledte punktet med at der skulle siges farvel til et par gode folk: 
 

• Guller Eriksen, kasserer, har valgt at sige endelig stop og IKC har overtaget opgaverne i regnskab. 
Stor tak for det store arbejde som Guller har lagt i Dansk Softball Forbund. 

 
• Jonas Kristensen, Odense Giants og bestyrelsesmedlem 

Har trænet Giants damer, har dommergerningen både nationalt og internationalt. 
Stor tak for arbejdet i bestyrelsen, samt held og lykke i fremtiden. 

 
• Jens Terkelsen, bestyrelsesmedlem 

HG har forsøgt at lave lidt research, men det er ikke nemt at finde ud af, hvor lang tid at Jens 
Terkelsen har siddet i bestyrelsen, det er dog blevet til en del år.  
Stor tak for det store arbejde i bestyrelsen, samt held og lykke i fremtiden. 

 
Jens Terkelsen med en kort bemærkning: 
Sagde tak for samarbejdet med Henriette Gilhøj, og til de øvrige samarbejdspartnere i bestyrelsen. 
 
Dirigenten gav ordet til Mette Nissen-Jakobsen (MNJ): 
MNJ kom med en kort tale til den afgående formand, og kom her ind på hvordan formanden er og står for. 
Hertil står tillægsordene i kø og dette beskrev MNJ kort:  
De 5 tillægsord er:  

• Forberedt, altid 100% forberedt. 
• Grundig, helt ned i detaljerne. 
• Samvittighedsfuld, vigtigt at alle er tilgodeset og det er de rette grunde der er lagt til beslutning.  
• Loyal, meget loyal overfor alle. 
• Vellidt, formår at være vellidt i alle sammenhænge, i mange forskellige roller. 

 
Udover dette ville MNJ gerne give formanden et ord, for hvert bogstav i navnet: 
Hårdt arbejde  (H) 
Erfaren   (E) 
Nærværende  (N) 
Retfærdig   (R) 
ildsjæl   (I) 
 
Henriette vil blive savnet, men der er stor respekt for beslutningen. Stor tak for alt. 
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Efter det tidligere vedtaget forslag skal der vælges et bestyrelsesmedlem mindre. 
 
a) Formand for 2 år. Henriette Gilhøj er på valg – genopstiller ikke 
Mette Nissen-Jakobsen stillede op. Valgt uden modkandidat. 
 
b) Næstformand for 1 år. 
Bestyrelsen foreslår Darin Craig. Valgt uden modkandidat. 

 
d) Valg af et bestyrelsesmedlem for 2 år. Jens Terkelsen er på valg – genopstiller ikke 
Bestyrelsen foreslår Helle Sylvest. Valgt uden modkandidat. 
 
e) Valg af et bestyrelsesmedlem for 1 år. I stedet for Darin Craig 
Anton Schiøtz Brown, GSK, ønskede at stille op. Valgt uden modkandidat. 
 
f) Valg af et bestyrelsesmedlem for 2 år. Jonas Kristensen er på valg – genopstiller ikke 
Peter Christensen, Ballerup Vandals, ønskede at stille op til posten. 
Rod Moore, Århus Baseball Softball Klub, ønskede ligeledes at stille op til posten. 
De to kandidater præsenterede sig selv kort og herefter gik man til skriftlig afstemning. 
Peter Christensen modtog 18 stemmer. Rod Moore modtog 4 stemmer.  
Peter Christensen hermed valgt. 
 
g) Valg af et bestyrelsesmedlem for 2 år. Rod Moore er på valg – villig til genvalg 
Udgår efter det tidligere vedtaget forslag om ændring af antal bestyrelsesmedlemmer. 
 
h) Valg af en suppleant for 1 år. Helle Sylvest er på valg – villig til genvalg 
Helle Sylvest er valgt til bestyrelsen, derfor er posten ledig. 
Rod Moore, Århus Baseball Softball Klub ønskede at stille op. Valgt uden modkandidat. 
 
Den nyvalgte formand, Mette Nissen-Jakobsen, tog ordet for en kort bemærkning: 
Tak for valget. Der er brug for et stærkt hold og det nye hold ser rigtig spændende ud.  
 
Afgående bestyrelsesmedlem Jens Terkelsen med en kort bemærkning: 
Det ser spændende ud med det nye hold, og dejligt at der er kommet friske folk i bestyrelsen. 

 
 
7. Valg af Amatør- og Ordensudvalg  

 
De juridisk kyndige: 

• Nicholas Symes er på valg – Valgt uden modkandidat 
• Pernille Brinch er på valg – Valgt uden modkandidat 
• Morten Bro er på valg – valgt uden modkandidat 

 
De softball kyndige: 

• Martin Jørgensen (Hur) er på valg – valgt uden modkandidat 
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8. Valg af revisor  
Ernest og Young genvalgt.  
 

9.  Eventuelt 
 

Rod Moore fremlagde Dansk Baseball Forbunds årsberetning: 
 

• DM 2022 startede 1. maj med 8 senior hold og 6 klubber. Malmø Pilots vandt DM finalen mod 
Aarhus Baseball. 

• DM 2023 bliver igen med 8 senior hold og 6 klubber. 
Det bliver et spændende geografisk divisionsspil + to interdivisionskampe. 

• Der arbejdes på at få 2 nye klubber i Randers og Aalborg. 
 

DSoFs udviklingskonsulent Jorge Sánchez kårede årets træner og frivillig som gik til: 
 

• Årets Træner: Henriette Gilhøj, Ballerup Valdals. 
• Årets Frivillig: Karina Wilche-Lise, Ballerup Vandals. 

 
a) Introduktion til ATK (ved udviklingskonsulent Jorge Sánchez) 
Jorge Sánchez gav en kort introduktion til ATK, som står for Aldersrelateret TræningsKoncept. Det er ikke en 
enkelt løsning der er ens for alle, men et koncept der muliggør forskellige løsninger, som kan tilpasses alt 
afhængig af individernes alder, niveau og køn. Det er et redskab for trænerne til at implementere den 
nødvendige variation og progression. Jorge kommer meget gerne ud i klubberne og fortæller mere konkret 
om konceptet, og her er en opfordring til at kontakte forbundet. 

 
b) Girls at Bat (ved Helle Sylvest) 
Jan Poulsen, Lyngby Jokers, først med en kort bemærkning: Stor ros til Helle Sylvest for det store arbejde. 
 
Helle Sylvest, Gladsaxe, præsenterede kort projektet: 
Girls at Bat er et projekt som består i arrangere spændende og inddragende events for piger i lokalområdet i 
og omkring allerede etablerede klubber. 
Kort fortalt er Girls at Bat et rekrutterings-værktøj, som alle forbundets medlemmer kan gøre brug af, for at 
tiltrække flere piger i alderen 7-14 år. 
 
Der er fastlagt 4 datoer i 2023: 29. april, 3. juni, 26. august og 28. oktober (indoor), og vil som minimum 
blive afholdt på Fyn og Sjælland.  
Der vil frem for alt være fokus på at få en sjov dag med softball, som skal være motiverende for at fortsætte 
i klubben. Målet er ligeledes at det skal være omkostningsfrit for klubben, som bare skal sørge for at lægge 
plads til og samle tilmeldinger. 
Girls at Bat er det første skridt hen imod at opbygge et stærkt fundament for piger i alderen 7-14. For før vi 
kan fastholde, er vi nødt til at have et hold af spillere at fastholde. Før vi har et hold at fastholde, er vi nødt 
til at have nogle unge piger ude i landets klubber. 
Girls at Bat er tænkt som et rekrutterings-værktøj som klubberne kan ”låne” af forbundet, til at tiltrække så 
mange fremtidige pige softball spillere til et tilrettelagt event, hvor de fremmødte og spændte piger kan 
prøve kræfter med en sjov og anderledes sportsgren. Rammerne bliver skabt, ikke kun af engagerede 
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undervisere, men også af nyt udstyr, som gerne skal give projektet en ”wow-fornemmelse”, som er med til 
at fortælle pigerne at de har fundet den helt rigtige sport. 
 
Et af incitamenterne for projektet er at der findes mange piger og kvinder i Europa og verden, men ikke i 
Danmark, så der er et rigtig stort potentiale. Ifølge fx DBU falder antallet af idrætsaktive piger med 28% fra 
alderen 10-12 år og 16-19 år. Her kan sportstilbud i form af holdsport, hvor stærke venskabsbånd kan 
skabes, være vejen frem til at fastholde piger i sport når de går gennem puberteten.  
 
Arbejdsgruppen for Girls at Bat består af: Helle Sylvest (Gladsaxe), Jan Poulsen (Lyngby Jokers), Camille 
Moulinou (Gladsaxe) og Phillip Spielmann Nielsen (Aarhus). 

 
Tonny Olsen, Stenløse Bulls, med en bemærkning: Opfordrer til at man fra forbundet giver fuld opbakning 
og kan få nogle kompetente folk fra forbundet ud på idrætsefterskoler.  
 
Jan Paulsen, Lyngby Jokers: Vi vil gerne fange nogle lidt yngre piger, så softball bliver deres sport nummer 1. 
Forbundet har bakket rigtig godt op, så det mangler bestemt ikke. 
 
Niels Kirstein, Egedal Stars, med en bemærkning: Stor ros til projektet. Spurgte ind til om der var en folder 
eller information om, hvad det konkret indeholder, som kan gives/deles ud, som fx flyer materiale. 
 
Martin Jørgensen, Hørsholm: Super fint initiativ. Mød dem hvor de er, fx SFO´erne. De har ansat folk, og 
hungrer efter at finde på aktiviteter. 
 
Jan Poulsen, Lyngby Jokers: Idéen er at alle er inviteret, især uden om klubberne, så der ingen 
bremseklodser er.  
 
Peter Christensen, Ballerup Vandals: Ros til især projektets logo, men selvfølgelig også til projektet i sin 
store helhed. 
 
c) EM2023 (ved Line Didriksen) 
Line Didriksen og Jens Terkelsen orienterede kort omkring det kommende herre EM i Hørsholm den 24. juli 
til 29. juli 2023. Der blev fortalt om arrangementet, tuneringsform og afvikling. Der kommer 12 nationer, og 
der vil blive spillet 44 kampe fordelt på 2 baner. Brug gerne arrangementet til at lave pr og reklame for de 
enkelte klubber. Der efterlyses frivillige til forskellige poster, så meld jer gerne til. Henved jer til 
mech2023@softball.dk eller til Line og Jens direkte. 
 
Lars Nielsen, GSK: Et spørgsmål omkring om der er noget materiale/brochure som kan deles ud. 
 
Line Didriksen: Det er der, og det vil også blive sendt ud til alle. Man er også altid velkommen til at henvende 
sig, så kommer gruppen gerne ud og fortæller. 

 
Niels Kirstein, Egedal Stars, med en bemærkning om hold til Europa og Super cup:  
Det er ærgerligt at der ikke altid bliver brugt de pladser der er. Det er rigtig vigtigt at vi får sendt hold afsted.  
Vi har op til 4 pladser i Super cup. En opfordring til bestyrelsen om at melde tidligere ud, hvis pladsen ikke 
bliver brugt af dem forrest i rækken, så den kan gå videre til det næste hold i rækken. 
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Niels Kirstein, Egedal Stars: En opfordring til bestyrelsen om at lave retningslinjer for egenbetaling til 
ungdomslandsholdsture, som efter manges mening er urimelig dyre for en uge i Tjekkiet. Der er nogle der 
ikke tager afsted og det er rigtig ærgerligt. Savner nogle retningslinjer fra elitedelen til forældrene og dialog 
med forældrene.  
 
Martin Jørgensen, Hørsholm Baseball Softball Klub: Giver Niels ret i, at det er rigtig ærgerligt og det er blevet 
dyrere at være afsted.   
 
Peter Christensen, Ballerup Vandals: Bemærkning om at man skal overveje om klubberne skal prøve at være 
bedre til at skaffe sponsorater. Man kunne lave et katalog til brug for klubberne, som en slags ”sponsorships 
for dummies”, som alle klubber kunne gøre brug af. 

 
Herefter var der en god og konstruktiv debat om emnet. 
 

 
Der var ikke flere emner til behandling. 
Henriette Gilhøj takkede dirigenten og mødet blev hævet kl. 16.10.  

 
 

Referatet er underskrevet den 1. april 2023 og offentliggjort den 2. april 2023.  
 
 

      
Daniel Skaaning Dinsen IKC   Lis Castro 
Referent      Dirigent 
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